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Z Á P I S N I C A 

 

 

napísaná    z    XXII.     zasadnutia     Mestského    zastupiteľstva    v   Šuranoch   konaného  

dňa  28.  o k t ó b r a  2021  o 14.30 hodine vo veľkej zasadacej miestnosti Mestského úradu 

Šurany. 

 

 

P R Í T O M N Í 

 

 

sú podpísaní na prezenčnej  listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa k nej. 

 

 

ČASŤ I. 

Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

zápisnice. 

 

          Rokovanie XXII. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Šuranoch otvoril  a viedol 

primátor mesta Šurany Ing. Marek  O r e m u s, ktorý  privítal poslancov Mestského 

zastupiteľstva v Šuranoch /ďalej len MsZ/ a ostatných prítomných na zasadnutí MsZ. 

 

          Konštatoval, že podľa prezenčnej listiny je prítomných 13 poslancov - MsZ je spôsobilé 

rokovať.  

 

 Primátor mesta predložil na schválenie program MsZ, 

 

-  dal hlasovať o predloženom programe.  

 

            Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 13, za: 13, 

Ing. Igor Bartovič, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Pavol Cvik, Ing. Andrea 

Heclová, Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, MUDr. Daša Viszlayová,  

Ing. František Tamašovič, MUDr. Ján Kanás, JUDr. Roman Porubský, Ing. Miroslava 

Zahoráková, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ predložený program Mestského 

zastupiteľstva v Šuranoch  s c h v á l i l o .   

  

V zmysle § 20 odstavec 1 Rokovacieho poriadku MsZ Šurany poslanci MsZ Šurany 

predložili nasledovné doplňujúce návrhy: 

 

Mgr. Karol Kliment: 

v časti A. Informačné materiály a správy: 

Bod č. A/7/22/2021 Správa o činnosti dočasnej Komisie pre prípravu zmeny 

systému zberu komunálneho a separovaného odpadu v meste Šurany. 
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Ing. Mgr. Alžbeta Danielová: 

v časti C. Hospodárenie mesta: 

Bod č. C/2/22/2021 Návrh na poskytnutie mimoriadnej dotácie vo výške 700,00 

EUR z rozpočtu mesta Šurany pre Športový klub Karate klub Triumph Kukučínova 40, 

Šurany, 941 02. 

 

Primátor mesta dal hlasovať o doplňujúcom návrhu Mgr. Karola Klimenta, poslanca 

MsZ Šurany. 

 

            Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 13, za: 8   

Ing. Igor Bartovič, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Pavol Cvik, Mgr. Karol 

Kliment,  Ing. František Tamašovič, JUDr. Roman Porubský, Ing. Miroslava Zahoráková, 

proti: 2 Ing. Andrea Heclová, MUDr. Daša Viszlayová, zdržal sa: 3 Ing. František Hatina, 

MUDr. Ján Kanás, Karol Németh, neprítomní: 0/ doplňujúci návrh Mgr. Karola Klimenta, 

poslanca MsZ Šurany  s c h v á l i l o .    

 

 Primátor mesta dal hlasovať o doplňujúcom návrhu Ing. Mgr. Alžbety Danielovej, 

poslankyne MsZ Šurany. 

 

 Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 13, za: 13, 

Ing. Igor Bartovič, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Pavol Cvik, Ing. Andrea 

Heclová, Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, MUDr. Daša Viszlayová,  

Ing. František Tamašovič, MUDr. Ján Kanás, JUDr. Roman Porubský, Ing. Miroslava 

Zahoráková, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ doplňujúci návrh Ing. Mgr. Alžbety 

Danielovej, poslankyne MsZ Šurany  s c h v á l i l o .   

 

    Primátor mesta dal hlasovať o predloženom programe spolu s doplňujúcimi návrhmi. 

 

 Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 13, za: 11, 

Ing. Igor Bartovič, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Pavol Cvik, Ing. Andrea 

Heclová, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. František Tamašovič, MUDr. Ján Kanás, 

JUDr. Roman Porubský, Ing. Miroslava Zahoráková, proti: 1 MUDr. Daša Viszlayová,   

zdržal sa: 1 Ing. František Hatina, neprítomní: 0/ predložený  program  Mestského  

zastupiteľstva  v Šuranoch  s c h v á l i l o .    

 

          

Voľba návrhovej komisie.    
  

 Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol: 

 

            Ing. Františka  H a t i n u ,   

 JUDr. Romana  P o r u b s k é h o 

 a Ing. Andreu  H e c l o v ú  -  poslancov Mestského zastupiteľstva Šurany.          

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 13, za: 12    

Ing. Igor Bartovič, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Pavol Cvik, Ing. František 

Hatina, Ing. Andrea Heclová, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. František Tamašovič, 

MUDr. Ján Kanás, MUDr. Daša Viszlayová, Ing. Miroslava Zahoráková, proti: 0,   zdržal sa: 
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1 JUDr. Roman Porubský, neprítomní: 0/ zloženie návrhovej komisie  s c h v á l i l o  v 

zmysle predloženého návrhu. 

 

 

Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice. 

 

            Za overovateľov zápisnice  určil: 
     

            Karola  N é m e t h a 

            a Pavla  C v i k a  -  poslancov Mestského zastupiteľstva Šurany. 
 

Ing. Marek  O r e m u s - spýtal sa overovateľov zápisnice z XXI.  zasadnutia MsZ 

Šurany, konaného dňa 16. septembra 2021, Pavla Bartoviča a JUDr. Romana Porubského, či 

zápisnica bola overená a podpísaná. 

 

            Pavol  B a r t o v i č   – zápisnica bola overená a podpísaná bez pripomienok. 

 

            JUDr. Roman  P o r u b s k ý  - zápisnica bola overená a podpísaná bez pripomienok. 

  

Za zapisovateľa predsedajúci určil  Máriu  Č e r n á k o v ú , zamestnankyňu oddelenia 

pre veci organizačné a správne Mestského úradu Šurany. 

 

 

ČASŤ II. 

Interpelácie poslancov. 

 

 Na predchádzajúcom zasadnutí MsZ dňa 16. septembra 2021 bola predložená písomná 

interpelácia poslankyne Ing. Miroslavy Zahorákovej, ktorá interpelovala Jozefa Trungela, DiS, 

konateľa a riaditeľa Mestského bytového podniku Šurany, s.r.o.. Písomná odpoveď bola                 

Ing. Miroslave Zahorákovej zaslaná dňa 30.09.2021.  

 

 Ing. Marek Oremus sa spýtal, či odpoveď bola dostačujúca. 

 

 Ing. Miroslava Zahoráková –  áno, k odpovedi nemá pripomienky. 

  

  

 

ČASŤ III.   

Predkladané materiály. 

 

A. Informačné správy a materiály 

 

1. Plnenie uznesenia Mestského zastupiteľstva v Šuranoch. 

 

 Predkladá: Ing. Eva  A u g u s t í n o v á , prednostka Mestského úradu Šurany. 

 

            Správa je pripojená k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany obdržali 

materiál v elektronickej forme. 
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            Ing. Eva  A u g u s t í n o v á  -  predložila správu, ktorá bola vypracovaná písomne.  

 

Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanej správe  otvoril rozpravu. 

 

            V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 13, za: 13, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu I. 

 

 

 

JUDr. Roman  P o r u b s k ý  -  dal procedurálny návrh zlúčiť prerokovanie 

predkladaných správ ZŠ Bernolákova 35, Šurany a ZŠ SNP 5, Šurany. 

 

Primátor mesta dal hlasovať o procedurálnom návrhu JUDr. Romana Porubského, 

poslanca MsZ Šurany. 

 

            Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 13, za: 13, 

Ing. Igor Bartovič, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Pavol Cvik, Ing. Andrea 

Heclová, Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, MUDr. Daša Viszlayová,  

Ing. František Tamašovič, MUDr. Ján Kanás, JUDr. Roman Porubský, Ing. Miroslava 

Zahoráková, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ procedurálny návrh JUDr. Romana 

Porubského, poslanca MsZ v Šuranoch  s c h v á l i l o .   

 

 

 

2. Správa o  pedagogicko-organizačnom a  materiálnom zabezpečení výchovno              

- vzdelávacieho procesu základných škôl v meste Šurany. 
 

 Predkladá: Mgr. Jana  H a t i n o v á , riaditeľka ZŠ Bernolákova 35, Šurany, 

         Mgr. Monika K e m é ň o v á , riaditeľka ZŠ SNP 5, Šurany. 

 

Správa je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskami rád škôl, komisie školstva, 

kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu, komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta, MsZ v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál v elektronickej 

forme. 

 

            Mgr. Jana  H a t i n o v á -  predložila správu, ktorá bola vypracovaná písomne,  

- prečítala stanovisko rady školy, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, 

mládeže a športu, komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta, MsZ v Šuranoch. 

 

 Mgr. Monika K e m é ň o v á  -  predložila správu, ktorá bola vypracovaná písomne, 

- prečítala stanovisko rady školy, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, 

mládeže a športu, komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta, MsZ v Šuranoch. 
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Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanej správe  otvoril rozpravu. 

 

            Ing. Mgr. Alžbeta  D a n i e l o v á  -  vyjadrila poďakovanie obom riaditeľkách 

základných škôl za pedagogickú prípravu i materiálne zabezpečenie oboch škôl, 

- čo sa týka základnej školy SNP podľa finančných možností navrhla venovať pozornosť 

i postupnému budovaniu športovému areálu, 

- v základnej škole Bernolákova zdôraznila nutnosť riešiť kúrenie v športovej hale pri ZŠ, 

napríklad zavedením samostatného kotla. 

 

 JUDr. Roman  P o r u b s k ý  - spýtal sa, že ak je potrebné budovanie atletického 

areálu na ZŠ SNP, ako je zabezpečená doterajšia športová činnosť ak je areál nevyhovujúci, 

- vyjadril záujem i obavu potreby riešiť a hľadať finančné prostriedky v priebehu 

budúceho roka na nutnú rekonštrukciu školskej jedálne, kanalizácie a elektroinštalácií 

i v ďalších pavilónoch ZŠ, 

- v ZŠ Bernolákova z predloženej správy uviedol problém s internetom a potrebnú 

rekonštrukciu dielne a telocvične, 

- pre lepšiu informovanosť a potrebnú pomoc riešiť problémy, zdôraznil a vyzval 

poslancov v rámci výjazdových zasadnutí MsZ navštíviť ZŠ. 

 

 Mgr. Monika  K e m é ň o v á  - odpovedala, že hodiny telesnej výchovy sú plne 

zabezpečené v školskej telocvični, atletická dráha je funkčná, ale nie v dostačujúcom štandarde, 

výučba tam prebieha v obmedzenom režime, využíva sa i basketbalové ihrisko, 

- väčší a viacročný problém je v školskej jedálni, čo sa dá priebežne riešime, bola 

vykonaná rekonštrukcia vodoinštalácie, niektoré závady odstraňujú i svojpomocne, 

najväčší problém je s kanalizáciou pod jedálňou, ktorú z vlastného rozpočtu 

zrekonštruovať nedokážu, 

- poďakovala všetkým zúčastneným rodičom, poslancom i primátorovi mesta za pomoc 

pri odstránení havarijného stavu inštalácií, kanalizácie a sanity na škole, 

- k bližšej informovanosti o dianí na škole pozitívne podporuje myšlienku poslanca 

Porubského a privíta priamo v priestoroch školy každého poslanca MsZ Šurany. 

 

 Mgr. Jana  H a t i n o v á  - čo sa týka internetu EDUNET, problém riešili, zatiaľ 

funguje z dôvodu nutnosti dištančnej výučby i výučby informatiky, 

- poďakovala poslancovi Porubskému i za myšlienku riešiť uvedený problém oslovením 

rodičov, alebo firiem  sponzorskou formou, ako uviedla i riaditeľka Keméňová,  vďaka 

p. Zeleňákovi ako rodič i pracovník firmy ŠURANY-NET zabezpečil internetové 

pokrytie pre školu SNP, 

- vzdelávací proces na ZŠ Bernolákova v rámci telesnej výchovy je zabezpečený, 

vzhľadom na dlhoročné využívanie priestorov športovej haly je potrebná jej postupná 

rekonštrukcia. 

 

 Ing. Marek  O r e m u s  - v závere taktiež poďakoval všetkým, ktorí sa podieľajú na 

výchovno-vzdelávacom, pedagogickom i materiálnom zabezpečení v základných školách nášho 

mesta, 

- problém s vykurovaním športovej haly je v riešení, samozrejme mesto sa zaoberá a rieši 

všetky požiadavky a problémy v našich školách. 
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            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 13, za: 13, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu II. 

 

 

 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základných 

škôl v meste Šurany. 

 

Predkladá:  Mgr. Jana  H a t i n o v á , riaditeľka ZŠ Bernolákova 35, Šurany, 

         Mgr. Monika K e m é ň o v á , riaditeľka ZŠ SNP 5, Šurany. 

 

Správa je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskami rád škôl, komisie školstva, kultúry, 

sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu, komisie finančnej, správy a predaja majetku 

mesta, MsZ v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál v elektronickej forme. 

 

            Mgr. Jana  H a t i n o v á -  predložila správu, ktorá bola vypracovaná písomne,  

- prečítala stanovisko rady školy, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, 

mládeže a športu, komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta, MsZ v Šuranoch. 

 

 Mgr. Monika K e m é ň o v á  -  predložila správu, ktorá bola vypracovaná písomne, 

- prečítala stanovisko rady školy, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, 

mládeže a športu, komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta, MsZ v Šuranoch, 

 

Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanej správe  otvoril rozpravu. 

 

 JUDr. Roman  P o r u b s k ý  - k správe ZŠ Bernolákova - poďakoval hlavne za 

reprezentáciu šikovných žiakov a navrhol, aby zo strany mesta boli títo žiaci ocenení, 

- spýtal sa, čo bolo myslené v správe pod deficitom školského úradu. 

 

 Mgr. Jana  H a t i n o v á  - odpovedala, že chýbajú dielčie kompetencie, ktoré 

v predchádzajúcom období patrili a vykonávali školské úrady a nie mesto, konkrétne mala na 

mysli vykonávanie rozsiahlej administratívy škôl. 

 

 JUDr. Roman  P o r u b s k ý  - poďakoval v predloženej správe ZŠ SNP za 

dostatočnú informovanosť o rozsiahlej činnosti, ktorú škola vykonáva, 

- obzvlášť ho zaujalo vyhodnotenie anketových lístkov o výskyte šikanovania na škole, 

čo považuje za veľmi závažný problém dnešnej doby. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 13, za: 13, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu III. 
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4.   Správa   o    príprave   Mestského   podniku   služieb   Šurany na zimnú údržbu   

      ciest,  chodníkov a verejných priestranstiev. 

 

            Predkladá: Marián  G r o m a , riaditeľ Mestského podniku služieb Šurany. 

 

Správa je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom komisie výstavby, životného 

prostredia a podnikateľskej činnosti MsZ v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali 

materiál v elektronickej forme. 

 

Marián  G r o m a   -  predložil správu, 

- prečítal stanovisko komisie výstavby, životného prostredia a podnikateľskej činnosti 

MsZ v Šuranoch. 

 

Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 

 

JUDr. Roman  P o r u b s k ý  - poukázal na pretrvávajúci problém vykonania zimnej 

údržby priestorov na sídlisku MDŽ. 

 

Marián  G r o m a  - problém je možné riešiť iba v spolupráci s mestskou políciou. 

 

Ing. František  H a t i n a – taktiež vidí problém zimnej údržby parkovísk na sídlisku 

MDŽ. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 13, za: 13, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu IV. 

 

 

 

5.   Správa o stave a údržbe cintorínov a verejných priestranstiev. 

 

            Predkladá: Marián  G r o m a , riaditeľ Mestského podniku služieb Šurany. 

 

Správa je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom komisie výstavby, životného 

prostredia a podnikateľskej činnosti MsZ v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali 

materiál v elektronickej forme. 

 

Marián  G r o m a   -  predložil správu, 

- prečítal stanovisko komisie výstavby, životného prostredia a podnikateľskej činnosti 

MsZ v Šuranoch. 

 

Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 
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 JUDr. Roman  P o r u b s k ý  - v súvislosti s blížiacimi sviatkami poďakoval za 

realizáciu návrhu využitia vozíkov na prevoz kvetov pre spoluobčanov v priestoroch 

cintorínov, 

- spýtal sa, v akých časových intervaloch sa aktualizuje geografický informačný 

systém na cintorínoch, 

- poukázal na problematiku kontajnerového zberu – stojiská, ktoré zrejme nebudú 

v dostatočnom množstve pokryté k potrebám obyvateľov mesta, ako riešiť uvedený 

problém, 

- občania z časti Argentína sa pýtajú, či v období realizácie kampaňového zberu 

nemôžu byť na zberovom dvore v určitom termíne kontajnery na vývoz 

biologického odpadu zo záhrad. 

 

 Marián  G r o m a  - časový interval aktualizácie informačného systému cintorínov je 

v našej kompetencii, v rámci úmrtnosti a finančných nákladov súvisiacich s aktualizáciou, 

systém bude vhodné obnovovať každé 3-4 roky, 

- čo sa týka zberu odpadu mestský podnik ide v ústrety občanom, ale je to hlavne 

o zodpovednom prístupe ľudí, ktorí ak nebudú dodržiavať systém triedenia odpadu, 

prevádzkový systém zberu a finančné prostriedky nám nedovoľujú vykonať nejaké 

dočasné opatrenia. 

 

 Ing. František  H a t i n a  - taktiež poukázal na dôsledný prístup a zodpovednosť 

občanov k udržiavaniu poriadku na verejných priestranstvách a cintorínoch, spomenul smutnú 

skutočnosť, kde na cintoríne v časti Kostolný Sek z piatich zakúpených krhličiek štyri zmizli. 

 

 Ing. Andrea  H e c l o v á  - poďakovala pánovi riaditeľovi za spoluprácu a pomoc zo 

strany mestského podniku služieb za vykonané práce z dôvodu dlhodobej PN pracovníka, ktorý 

má na starosti cintorín v časti Nitriansky Hrádok, 

- chýba jej potrebný kamerový systém a osvetlenie na cintorínoch, 

- požiadala po vykonaní pohrebu o upratanie domu smútku v časti Nitriansky Hrádok.  

 

 Ing. František  T a m a š o v i č  - spýtal sa,  dokedy je otvorená brána na cintorínoch. 

 

 Marián  G r o m a  - cez sviatky do 20.00 hod., cez pracovný deň do 16.00 hod. 

 

 Ing. František  T a m a š o v i č  - uvedenú informáciu požadoval aj z dôvodu dotazu 

občanov, či môžu autami vojsť do priestoru cintorína bližšie k hrobom po prevádzkových 

hodinách, 

- k uvedenej požiadavke samozrejme dal vysvetlenie, že nie je možné robiť pre 

niekoho výnimky, k dostatočnej informovanosti občanov požiadal o vyhlásenie 

oznamu prostredníctvom mestského rozhlasu. 

 

 Marián  G r o m a  -  dodržiavanie prevádzkového poriadku je zákonom určené pre 

celú SR. 

 

 Ing. Marek  O r e m u s  - uviedol, že uzavretie cintorínov v stanovených hodinách je 

z etického i bezpečnostného hľadiska potrebné a dodržané, 

- v tomto predsviatočnom období je pracovníkmi mestského podniku služieb 

zabezpečená zvýšená pozornosť k dodržiavaniu poriadku a čistoty v priestoroch  

cintorínov, 
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- čo sa týka kamerového systému na cintorínoch, problém je vo finančnej 

nákladovosti pri prenose dát, k uvedenej problematike sa budeme priebežne 

venovať. 

 

 Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 13, za: 13, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu V. 

 

 

 

 6. Správa HK/4/2021 o výsledku kontroly zmlúv o prenájme majetku mesta 

Šurany v základných školách za roky 2016-2020. 

 

           Predkladá: Ing. Jana  H u č k o v á , hlavná kontrolórka mesta Šurany. 

 

           Správa je pripojená k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany obdržali 

materiál v elektronickej forme. 

 

            Ing. Jana  H u č k o v á  -  predložila správu, ktorá bola vypracovaná písomne. 

 

 Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 

 

 JUDr. Roman  P o r u b s k ý  -  v súvislosti s predloženou správou vykonal kontrolu 

vyhľadávania zmlúv na webovej stránke nášho mesta, kde nie je možné vyhľadať konkrétnu 

zmluvu, iba podľa presného zadania názvu, ak niekto chce vyhľadať podľa konkrétneho 

subjektu, nie je to možné, napr. ak hľadáte kúpnu zmluvu, je nutné v tomto súbore otvoriť 

každú zmluvu jednotlivo, 

- vzhľadom na uvedené zistenie a pre aktuálnu transparentnosť údajov na webovej 

stránke nášho mesta dal pripomienku, že je potrebné zabezpečiť opravu systému 

vyhľadávania dokumentov, dokumenty ukladať vo formáte PDF pre uľahčenie 

vyhľadania konkrétneho údaju /nie ako scan – fotky/. 

 

 Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 13, za: 13, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 0/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu VI. 

 

 

 

7.   Správa   o   činnosti   dočasnej   Komisie   pre    prípravu zmeny systému  zberu   

      komunálneho a separovaného odpadu v meste Šurany. 

 

Predkladá: Mgr. Karol  K l i m e n t , predseda Komisie pre prípravu zmeny systému   

                  zberu komunálneho a separovaného odpadu v meste Šurany. 
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           Správa je pripojená k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany obdržali 

materiál v elektronickej forme. 

 

 Ing. František  T a m a š o v i č  - predložil procedurálny návrh vynechať zo správy 

analýzu, ktorá by mala byť predmetom najbližšieho rokovania komisie. 

 

Primátor mesta dal hlasovať o procedurálnom návrhu Ing. Františka Tamašoviča, 

poslanca MsZ Šurany. 

 

            Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 13, za: 9,  

Ing. Igor Bartovič, Pavol Cvik, Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Karol Németh, 

MUDr. Daša Viszlayová,  Ing. František Tamašovič, MUDr. Ján Kanás, Ing. Miroslava 

Zahoráková, proti: 3 Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Mgr. Karol Kliment, 

zdržal sa: 1 JUDr. Roman Porubský, neprítomní: 0/ procedurálny návrh Ing. Františka 

Tamašoviča, poslanca MsZ v Šuranoch  s c h v á l i l o .   

 

 Mgr. Karol  K l i m e n t  - predložil správu, ktorá bola vypracovaná písomne. 

 

 Juraj  P r u s á k  - študent 3. A Gymnázia Šurany doplnil správu o prezentáciu 

zmapovania umiestnenia stojísk vyhľadávaním pomocou google mapy. 

 

 Ing. Marek  O r e m u s , primátor mesta poďakoval študentovi i jeho spolužiakom, 

ktorí sa podieľali na realizácii prezentovaného projektu a k prerokovávanej správe otvoril 

rozpravu. 

 

 Ing. František  Ta m a š o v i č  - poďakoval členom komisie a všetkým, ktorí sa 

podieľali na príprave systému separovaného zberu. 

 

 Marián  G r o m a – technická pripravenosť a čas ukáže, ako zvládneme realizáciu 

separovaného zberu, čipovanie zahájime po etapách, dôležitá bude najmä informovanosť 

a zodpovedný prístup občanov. 

 

 Ing. Marek  O r e m u s  - poďakoval za prácu komisie a všetkým, ktorí sa zúčastnili 

na realizácii systému zberu komunálneho a separovaného odpadu.  

 

 MUDr. Daša  V i s z l a y o v á  - poďakovala za prezentáciu predloženej správy, 

vzhľadom na krátky čas kedy materiály boli poslancom doručené, bude potrebné stretnutie 

poslaneckého grémia i zasadnutie príslušnej komisie k prerokovaniu uvedenej problematiky. 

 

 Ing. František  H a t i n a – poukázal na určenie správneho postupu pri čipovaní. 

 

 JUDr. Roman  P o r u b s k ý  - kladne vyhodnotil prácu študentov k vypracovanému 

projektu, 

- chýba mu v správe vyhodnotenie ankety, 

- spýtal sa, ako a kde je zabezpečená likvidácia kuchynského odpadu, 

- ako bude vykonávaná dezinfekcia nádob, 

- či vzhľadom na zápach bude dostačujúci 2 týždňový zber, 
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- pre ďalšie rozhodovanie mu v správe o činnosti komisie chýba i aktualizácia 

príslušného VZN, 

- súvisiace finančné náklady, 

- riešenie právnej subjektivity mestského podniku služieb. 

 

 Ing. František  T a m a š o v i č  - rozsah uvedenej problematiky je obrovský, 

čiastkové vyjadrenia by teraz neboli správne, je nutné stretnutie a prerokovanie k uvedenému 

bodu spoločným rokovaním poslancov, podkladmi z finančného oddelenia a kompetentnými 

pracovníkmi.  

 

 JUDr. Roman  P o r u b s k ý  - je potrebný výstup stanovísk príslušných komisií na 

základe podnetu komisie pre prípravu zberu komunálneho a separovaného odpadu. 

 

 Ing. Marek  O r e m u s  - na základe predložených materiálov z príslušných oddelení 

bude zvolané grémium poslancov, kde bude prerokovaná celková analýza k uvedenej 

problematike odpadového hospodárstva. 

 

 Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 12, za: 8, 

proti: 0, zdržal sa: 4, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu VII. 

 

 

 

  

 

B. Všeobecne záväzné nariadenia, normy mesta, zmeny uznesení 

 

Neboli predmetom rokovania. 

 

 

 

C. Hospodárenie mesta 

 

 

1. Konsolidovaná výročná správa mesta Šurany za rok 2020.    

 

 Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany. 

 

Správa je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom komisie finančnej, správy 

a predaja majetku mesta MsZ v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál 

v elektronickej forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil správu, 

prečítal stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta MsZ v Šuranoch, 

- k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 
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 Ing. Miroslava  Z a h o r á k o v á  - poďakovala vedúcej i celému finančnému 

oddeleniu za kvalitne a precízne vypracovaný materiál. 

 

 JUDr. Roman  P o r u b s k ý  - taktiež poďakoval za kvalitne predložený materiál, 

- spýtal sa na uvedené pohľadávky v správe. 

 

 Ing. Renáta  M e s á r o š o v á  - jedná sa o pohľadávky, súvisiace s prechodom 

kalendárneho roku. 
 

 Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 12, za: 12, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu VIII. 

 

 

 

2. Návrh na poskytnutie mimoriadnej dotácie vo výške 700,00 EUR z rozpočtu mesta 

Šurany pre Športový klub Karate klub Triumph, Kukučínova 40, Šurany, 942 01. 

 

 Predkladá:  Ing.  Mgr.  Alžbeta   D a n i e l o v á ,    predsedníčka    komisie    školstva,     

                               kultúry,  sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu MsZ Šurany. 

 

Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie školstva, kultúry, sociálno 

– zdravotnej, bytovej, mládeže a športu MsZ v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali 

materiál v elektronickej forme. 

 

Ing. Mgr. Alžbeta  D a n i e l o v á  -  predložila návrh, 

- prečítala stanovisko komisie školstva, kultúry, sociálno – zdravotnej, bytovej, 

mládeže a športu MsZ v Šuranoch. 

 

Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta k prerokovávanej správe otvoril rozpravu, 

- uviedol, že i v predchádzajúcom období boli uhradené našim úspešným účastníkom 

a reprezentantom príspevky z dotácie mesta, 

- podaná žiadosť je vo výške 721,00 EUR. 

 

Ing. Mgr. Alžbeta  D a n i e l o v á  - dala návrh vyplatiť sumu vo výške 721,00 EUR, 

na základe predloženej žiadosti. 

 

 Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 12, za: 12, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu IX. 
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 D. Majetkové záležitosti   

 

Neboli predmetom rokovania. 

  

 

 

 E. Personálne záležitosti  

 

Neboli predmetom rokovania. 

 

 

 

 F. Právne záležitosti  

 

Neboli predmetom rokovania. 

 

 

 

G. Vystúpenie verejnosti  

 

Neboli predmetom rokovania. 

 

 

 

 

H. Rôzne 

 

JUDr. Roman  P o r u b s k ý  - k bodu G. Vystúpenie verejnosti upozornil, že bolo 

úpravou v Rokovacom poriadku schválené určenie konkrétnej hodiny v pozvánke, čo 

nedodržujeme, 

- spýtal sa riaditeľa mestského bytového podniku, ako je pripravená kotolňa na 

vykurovanie počas nasledujúcej zimy. 

 

Jozef  T r u n g e l , DiS -  prítomných podrobne informoval o súčasnej situácii, 

zrealizovaných potrebných opravách, revíziách a opravách, ktoré spĺňajú podmienky 

k prevádzkovaniu zimnej sezóny. 

 

JUDr. Roman  P o r u b s k ý  - spýtal sa, akým spôsobom prebieha riešenie žiadosti   

p. Krajčíka, či geometrickým plánom, resp. obchodnou verejnou súťažou. 

 

Ing. František  H o z l á r  - je vypracovaný geometrický plán, môže byť zahájená 

verejná obchodná súťaž. 

 

Ing. František  H a t i n a  -  čo sa týka parkovania pred MŠ MDŽ je potrebné 

zabezpečiť prevádzku informačnou tabuľou o čase parkovania.  

 

Ing. Mgr. Alžbeta  D a n i e l o v á  - poďakovala všetkým zúčastneným i sponzorom 

pri zorganizovaní športového podujatia „Šurianska desiatka“, konaného dňa 16.10.2021. 
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Ing. Andrea  H e c l o v á  - požiadala o vykonanie kontroly dopravného značenia na 

Duklianskej ulici. 

 

Ing. Miroslava  Z a h o r á k o v á  - poďakovala za osadenie zábradlia pred kultúrnym 

domom v časti Kostolný Sek, 

- ďalej za zorganizovanie spomienkovej slávnosti z príležitosti 800. výročia prvej 

písomnej zmienky o časti Kostolný Sek. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  - taktiež poďakoval za zorganizovanie spomienkovej slávnosti 

z príležitosti 800. výročia prvej písomnej zmienky vzniku časti Kostolný Sek, 

- informoval o účasti na mimoriadnom Valnom zhromaždení Urbariátu Kostolný Sek, 

kde hlavným bodom rokovania bolo riešenie situácie v prevádzkovaní priestorov 

areálu Tona, 

- Valné zhromaždenie Urbariátu Kostolný Sek sa uznieslo na tom, že sa vytvorí 

správcovská spoločnosť so spoluúčasťou mesta, partnermi budú p. Rybár, p. Kuruc 

a p. Lendel, 

- k uvedenej problematike sa pripravuje  zmluva, ktorá bude predmetom schvaľovania 

v MsZ Šurany, 

- problematika odpadového hospodárstva mesta bude predmetom ďalších rokovaní, 

- realizácia vybudovania okružnej križovatky je plánovaná do konca novembra 2021, 

- k blížiacemu obdobiu hodov poprial príjemné prežitie i keď v obmedzenom režime, 

ale najmä v kruhu priateľov a členov rodiny. 

 

 

 

 

ČASŤ  IV. 

Ukončenie. 

 

 
           Primátor mesta konštatoval, že program XXII. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Šuranoch bol vyčerpaný.  

 Na záver poďakoval prítomným za účasť a rokovanie Mestského zastupiteľstva 

v Šuranoch  u k o n č i l . 

 

 

 Návrh na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch schválilo uznesenie podľa jednotlivých bodov. Jeho 

celé znenie je nasledovné: 
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 U Z N E S E N I E                                                                                             číslo 22/2021 - Z 

____________________________________________________________________________ 

 

I. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Plnenie   uznesenia z  XXI. zasadnutia  

Mestského zastupiteľstva v Šuranoch, konaného dňa 16.09.2021 a toto 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Pavol Cvik, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea 

Heclová, Ing. František Hatina,  MUDr. Ján Kanás, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, 

JUDr. Roman Porubský, Ing. František Tamašovič, MUDr. Daša Viszlayová,                      

Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

II. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Správu o pedagogicko-organizačnom 

a materiálnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu základných škôl v meste 

Šurany, stanoviská rád škôl, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže 

a športu, komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta Mestského zastupiteľstva 

v Šuranoch a túto 

 

b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

- s pripomienkami 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 13 

 

 

 

Za: 13 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Pavol Cvik, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea 

Heclová, Ing. František Hatina,  MUDr. Ján Kanás, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, 
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JUDr. Roman Porubský, Ing. František Tamašovič, MUDr. Daša Viszlayová,                      

Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

III. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach základných škôl v meste Šurany, stanoviská rád škôl, komisie 

školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu Mestského zastupiteľstva 

v Šuranoch a túto 

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Pavol Cvik, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea 

Heclová, Ing. František Hatina,  MUDr. Ján Kanás, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, 

JUDr. Roman Porubský, Ing. František Tamašovič, MUDr. Daša Viszlayová,                      

Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

IV. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Správu o príprave Mestského podniku 

služieb Šurany na zimnú údržbu ciest, chodníkov a verejných priestranstiev, stanovisko 

komisie výstavby, životného prostredia a podnikateľskej činnosti Mestského zastupiteľstva v 

Šuranoch a túto 

 

s c h v a ľ u j e 

 

- s pripomienkou 

poslanca Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 
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H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Pavol Cvik, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea 

Heclová, Ing. František Hatina,  MUDr. Ján Kanás, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, 

JUDr. Roman Porubský, Ing. František Tamašovič, MUDr. Daša Viszlayová,                      

Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

 

 

V. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Správu o stave a údržbe cintorínov 

a verejných priestranstiev, stanovisko komisie výstavby, životného prostredia 

a podnikateľskej činnosti Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a túto  

 

s c h v a ľ u j e 

 

- s pripomienkami 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Pavol Cvik, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea 

Heclová, Ing. František Hatina,  MUDr. Ján Kanás, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, 

JUDr. Roman Porubský, Ing. František Tamašovič, MUDr. Daša Viszlayová,                      

Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

VI. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Správu č. HK/4/2021 o výsledku kontroly 

zmlúv o prenájme majetku mesta Šurany v základných školách za roky 2016-2020 a túto 

 

b e r i e   n a  v e d o m i e 
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- s pripomienkou 

poslanca Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Pavol Cvik, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea 

Heclová, Ing. František Hatina,  MUDr. Ján Kanás, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, 

JUDr. Roman Porubský, Ing. František Tamašovič, MUDr. Daša Viszlayová,                      

Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Nehlasoval: 0 

 

VII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Správu o činnosti dočasnej Komisie pre 

prípravu zmeny systému zberu komunálneho a separovaného odpadu v meste Šurany 

a túto  

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

- s pripomienkami 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 12 

Za: 8 

Pavol Bartovič, Pavol Cvik, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová,                 

Ing. František Hatina, JUDr. Roman Porubský, Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava 

Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 4 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, MUDr. Ján Kanás, MUDr. Daša Viszlayová 

Neprítomný: 1 

Ing. Igor Bartovič 

Nehlasoval: 0 
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VIII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Konsolidovanú výročnú správu mesta 

Šurany za rok 2020, stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta Mestského 

zastupiteľstva v Šuranoch a  

 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

1. Konsolidovanú výročnú správu mesta Šurany za rok 2020, 

2. Správu nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky mesta 

Šurany za rok 2020 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Pavol Bartovič, Pavol Cvik, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, Ing. 

František Hatina,  MUDr. Ján Kanás, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman 

Porubský, Ing. František Tamašovič, MUDr. Daša Viszlayová, Ing. Miroslava 

Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Ing. Igor Bartovič 

Nehlasoval: 0 

 

 

 

IX. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na poskytnutie mimoriadnej dotácie 

vo výške 721,00 EUR z rozpočtu mesta Šurany pre Športový klub Karate klub Triumph, 

Kukučínova 40, Šurany, stanovisko komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, 

mládeže a športu Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a tento 

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 12 

Za: 12 
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Pavol Bartovič, Pavol Cvik, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, Ing. 

František Hatina,  MUDr. Ján Kanás, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman 

Porubský, Ing. František Tamašovič, MUDr. Daša Viszlayová, Ing. Miroslava 

Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Ing. Igor Bartovič 

Nehlasoval: 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

Primátor mesta Šurany                                             Prednostka Mestského úradu Šurany 

Ing. Marek  O R E M U S , v.r.                                 Ing. Eva  A U G U S T Í N O V Á , v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice : Karol  N É M E T H  , v.r. 

  

 

 

                        Pavol  C V I K , v.r. 

                                          poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

 

 

 

 

Zapisovateľ:   Mária  Č E R N Á K O V Á  ,  v.r.                                                        

                        Zamestnankyňa oddelenia pre veci organizačné a správne 

                        Mestského úradu Šurany. 


